

連絡先届 / 联系地址表

Address to which notification should be sent

※ 学校や留学センターなどから出願された方は、個人の連絡先ではなく、学校・留学センター団体の連絡先を記入してください。
 ※ 由学校或留学中心等集体代理申请的同学，请务必填写学校或留学中心团体的联系方式。
 ※ In case that you apply from school or group together, please fill in address of school etc in stead of your address.

受験番号 准考证号码 Application number:	JEX	志願者氏名 报名学生姓名 Applicant's Name:	
--------------------------------------	-----	--------------------------------------	--

『合否通知』『入学許可証』『在留資格認定証明書』等
重要書類送付先
 Address for notification (notifications of acceptance/rejection, Entrance permit, Certificate of eligibility etc.)

郵便番号
 Postal code: _____

住所
 Address: _____

電話番号
 Tel: _____

受取人氏名
 Receiver's Name: _____

E-mail: _____ @ _____

※本学院から入国管理局の審査状況などを発信いたします。
 ※在学生申请在留资格期间，本校会将申请状况，以电子邮件形式发送到您的邮箱。
 ※We are planning to send information for certificate of eligibility etc.

ウェブカメラ・電話面接をする場合の連絡先
视频・电话面试时的联系方式
 Address for web cam or telephone interview

電話番号:
 Tel: _____

ウェブカメラ面接用の連絡先 (GmailまたはQQのアドレス)
 用于视频面试时的联系方式 (Gmail或者QQ号)
 E-mail address etc. for web cam interview (Gmail or QQ)

※電話面接・ウェブカメラ面接する場合の都合の良い曜日と時間帯に○を付けてください。3日以上候補日を選んでください。
 他の出願者との面接可能日を調整し、出願締切日の翌日以降、合格発表までの選考期間中に実施します。

※请在方便电话面试・视频面试的星期及时间段上画○。请至少选择3天作为候选日期。
 我们将根据其他报名者的日程进行调整，从报名截止日期到录取发表的期间进行面试。

※Circle days of the week and time which we can have web cam or telephone interview. Select over 3 days.
 After we adjust the schedule among other applicants, we will have web cam or telephone interview during the term of our selection after the next day of dead line of application before the date of announcement of acceptance/rejection.

	•○月/Mon.	•○火/Tue.	•○水/ Wed.	•○木/Thu.	•○金/Fri.
--	----------	----------	-----------	----------	----------

時間 / Time 日本時間 / Japan time 9:00~17:00			:		~		:	
--	--	--	---	--	---	--	---	--

その他特記事項
 其他注意事项
 Notices:

※ この書類における個人情報は、本学の選考にのみ使用します。
 ※ 以上材料仅供本校进行入学审查之用。
 ※ Personal information in this document will be used only for selection purposes.